

《单词百科:Syria是什么意思?Syria怎么发音?Syria的解释和用法》

英语单词Syria是什么意思?Syria怎么读?Syria怎么发音?简答网为您整理了Syria的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Syria怎么读

Syria的读音:[ˈsɪrɪə]

Syria的意思

1、n.叙利亚共和国（西南亚国家）；

Syria的双语例句

1、The Seljuk dynasty of Syria was founded in 1094.

叙利亚的塞尔柱王朝始建于1094年。

2、The King was thinking of sending an armored brigade into Syria.

国王正考虑派遣一旅装甲部队前往叙利亚。

3、A band of highwaymen had defeated your army in Syria.

你的军队在叙利亚已被一股强人击败。

4、The community's links with Syria date back to biblical times.

这个团体与叙利亚的关系可以追溯到《圣经》时代。

5、It is obvious that Syria will suffer most from this change of heart.

很明显，这一态度的转变对叙利亚的影响最大。

6、The picture shows the exhibition room of Chana automobile in Syria.

图为长安汽车在叙销售展厅。

7、Many Lebanese politicians accuse Syria of his killing, which Damascus steadfastly denies.

许多黎巴嫩政界人士指责叙利亚谋杀了哈里里,叙利亚则坚决否认。

8、Syria will attend only if the negotiations deal with issues of substance.

只有在谈判涉及重大问题时叙利亚才会参加。

9、Hand Lebanon back to Mr Assad in order to spllt'syria from Iran?

让阿萨德重新控制黎巴嫩以便分化伊朗和叙利亚?

10、Tens of thousands of Iraqi refugees had fled to Syria and Jordan.

好几万人逃往到叙利亚和约旦。

11、We could use pressure to make sure that Syria doesn't play the role of spoiler in the region.

我们可以施加压力来确保叙利亚不在该地区扮演破坏分子的角色。

12、President Bush in the past has spurned talking to Iran and Syria.

布什总统在之前已拒绝同伊朗和叙利亚会谈。

13、We are now resuming relations with Syria with immediate effect.

我们即刻起与叙利亚恢复关系。

14、Israel, Jordan, the Palestinian Authority and Syria-dispute who controls limited water resources.

以色列、约旦、巴勒斯坦、叙利亚之间——
争夺当地有限水资源的控制权,致使地区稳定受到威胁.

15、Whoever killed Hariri, the result for Syria is the same.

无论是谁杀害了哈里里, 叙利亚面对的结果都是一样的.

以上是简答网为您整理的Syria怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Syria的用法、Syria的释义、Syria的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Syria>

